

Bestyrelsesmøde tirsdag D.9/4-2024

Mødedeltagere: Søren Juul Nielsen(Formand afd.18)
Gitte Tingberg(Næstformand afd.18)
Alice Nielsen(Bestyrelsesmedlem afd.18)
Joan Madsen(Bestyrelsesmedlem afd.18)
Helle Antonsen(Referent afd.18)

Dagspunkter:

1. Velkommen til.

2. Bordet rundt.(snak om møde med Ungdomsbo d.9).

Her er der et ønske om at få fjernet bumpene på fortorvet i mellem rækkehusene og husene på Stengærdet. Der opleves at regnvandet har svært ved at komme væk fra fortorvet. Disse blev opført grundet knallerter/scootere kørte helt åndsvagt. Her snakkede vi om hvordan vi kunne løse regnvandsproblemet og stadig beholde bumpene da de løser problemet med knallerter/scootere rigtig fint.

I nogle af lejemålene herude har de et for højt plankeværk/hegn samt nogle har store synlige paraboler dette meldes tilbage til varmemesteren.

3. Nyt fra formanden.

Søren har været rundt og kigge på Stengærdet hvor der er og ikke er nogen handicap parkeringspladser. I forbindelse med disse ville det være rart at have en gæste handicapparkeringsplads på hver af vores 8 parkeringspladser. Disse vil være til fri afbenyttelse af afdelingens beboere når de ikke er i brug.

4. Sidste gennemgang af ”Velkomst brochure til nye beboere”.

Vi havde et ekstra punkt vi gerne ville have skrevet ind inden den endeligt bliver godkendt. Selve brochuren kommer først ud efter generalforsamlingen d.30.april da vi ikke hved hvordan bestyrelses sammensætningen ser ud før efter mødet.

5. Handicapparkering.

Siden sidst er der blevet undersøgt hvad det vil koste at få tegnet handicap symbolet på selve asfalten. Dette vil blive alt for dyrt. I Stedet kigger vi videre med hvad det vil koste at sætte et skilt op ved dem. Indtil vi har et prisoverslag på dette tjekkes der op på hvad det i stedet vil koste at få de eksisterende p-båse på parkeringspladserne tegnet op.

6. Sommerfest.

Her fik vi en opsurmering fra festudvalget, hvor langt de er pt. med planlægningen af sommerfesten og der blev fastlagt en ny dato for deres kommende møde.

7. Gadebelysning.

Der er flere af vores gadelygter herude hvor pærerne er sprunget. Dem som det drejer sig om er blevet markeret med røde silkebånd, så viceværterne kan se hvilke det drejer sig om.

8.Indhentning af tilbud af optegnelse af eksisterende p-båse i afd.18.

Vi har endnu ikke modtaget det præcise beløb men Kennt er i gang med at undersøge et prisoverslag for os.

9. Evt.